

## **РЕЗЮМЕ**

<b>1.Ф.И.О:</b>	<b><u>Жуманалиева Максудакан Бекиевна</u></b>	
<b>2.Дата рождения:</b>	18.03.1968 г	
<b>3.Место рождения:</b>	Ошская обл, Узгенский район, село Зергер	
<b>4.Национальность:</b>	Кыргыз	
<b>5.Семейное положение:</b>	Замужем, воспитывает троих детей	
<b>6.Образование:</b>	Высшее, 1991г КГМИ педиатрический факультет аспирантура ЖАГУ 2008 2014 г. Защищила научная степень «Доктор PhD медицины».	
<b>7.Знание языков:</b>	Киргизский, русский	
<b>8.Трудовая деятельность:</b>	с 1991-1992гг интернатура РБСМЭ с 1992-1998гг.Жалал-Абадской областное бюро судебно-медицинской экспертизе. С 1998-2001 гг зам начальником Жалал-Абадской ОБСМЭ с 2001г Жалал-Абадской Государственном Университете, медицинском факультете, старший преподаватель С 2006г . Жалал-Абадском медицинском колледже, главным врачом санаторий профилакторий «Алтей». С 2015 г Жалал –Абадском Государственном университете деканом медицинского факультете. С 2018 г Центрально-Азиатской международный медицинский университет зав. кафедрой «клинических дисциплин»	
<b>9.Награды:</b>	1. Почетная Грамота председатель ОК профсоюза работников здравоохранения 1995г 2. Почетная Грамота начальник областного управления здравоохранения 1999г 3. Почетная Грамота Международный фонд «Мээрим»2004 4. Диплом 11 степени за лучшую научную работу «Государственное агентство по науке и интеллектуальной собственности при правительстве КР» Кыргыз Патент 2004 г 5. Почетная Грамота руководитель по научной работы КГМА 2004 г 6. Диплом за лучший доклад на международной конференции. Президент Кыргызского Астма центра 2005 г 7. Почетная грамота областной ГОСЯЗЫКА- 2006 г 8. Почетная грамота губернатора Жалал-Абадской обл 2011 г 9. Диплом 1 степени отдел культуры города Жалал-Абад 2012 10. Отличник здравоохранения КР 2013 г 11. Почетная грамота ректора ЖАГУ 2012 г 12. Диплом III степени ректора ЖАГУ 2013 г 13. Почетная грамота Министерство Образование и науки 2016 г 14. Почетная грамота Жалал-Абадской областной профсоюз 2017 г 15. Медаль «Даткайым» конгресс женщины КР 2018 г 16. Почетная грамота Губернатор Жалал-Абадской области 2019 г 17. Медаль «Отличник НИМСИ» 2020 г 18. . Почетная грамота конгресс женщины КР 2021 г	

**10.Личные качества:**

Честная, справедливая, ответственная,  
Автор более 35 научных и учебных работ, из них 2 курс  
лекции 10 учебно-методических пособий

**12.Контактные телефоны:**

+996225180368

**13.Место жительства:**

г. Жалал-Абад ул. Железнодорожная - 156

## Резюме

**1.Аты-жөнү:**

**Жуманалиева Максудакан Бекиевна**

**2.Туулган жылы:**

18.03.1968

**3. Туулган жери:**

Ош облусу, Өзгөн району, Зергер айылы

**4.Улуту:**

Кыргыз

**5.Үй-бүлөлүк абалы:**

Үй-бүлөлүү, үч баласы бар

**6.Билими:**

Жогорку билим, 1991-ж

КММИнин педиатрия факультети

ЖАГУ 2008 аспирантура

2014-жылы илимий даражасын коргогон

«Медицина илимдеринин доктору».

**7.Тил билүү:**

кыргыз, орус

**8.Эмгек ишмердүүлүгү:**

1991-1992-жылдары РБМБда стажировкадан өткөн

1992-1998-жылдары Жалал-Абад областтык

Соттук-медицинская экспертиза бюросу.

1998-2001-жылдары жетекчинин орун басары

Жалал-Абад ОББМ 2001-жылдан Жалал-Абад

областы Университет, Медицина факультети,

ага окутуучу 2006-жылдан бери Жалал-Абад

медицинская техникуму, санаторийдин башкы

врачи диспансер "Алтай". 2015-жылдан бери

Жалал-Абад мамлекеттик университетинин

медицина факультетинин деканы.

2018-жылдан Борбордук Азия эл аралык

медициналык университети, кафедра башчысы.

«Клиникалык дисциплиналар» кафедрасы

**9. Сыйлыктар:**

1. ОК саламаттыкты сактоо кызматкерлеринин профсоюзунун төрагасынын Ардак грамотасы, 1995ж.
2. Облустук саламаттыкты сактоо башкармалыгынын башчысынын Ардак грамотасы 1999-ж
3. Эл аралық «Мээрим» фондунун Ардак грамотасы 2004-ж
4. Эң мыкты илимий иши үчүн 11-даражадагы диплом “Кыргыз Республикасынын Өкмөтүнө караштуу Илим жана интеллектуалдык менчик боюнча мамлекеттик агенттиги” Кыргыз Патент 2004
5. КММАнын илимий ишинин жетекчисинин Ардак грамотасы, 2004-ж
6. Эл аралық конференцияда эң мыкты доклад үчүн диплом. Кыргыз астма борборунун президенти 2005-ж
7. Облустук мамлекеттик тил институтунун Ардак грамотасы – 2006-ж
8. Жалал-Абад обласынын губернаторунун Ардак грамотасы 2011-ж.
9. 1-даражадагы диплом Жалал-Абад шаарынын маданият бөлүмү 2012-ж.
10. Кыргыз Республикасынын Саламаттык сактоонун отличниги 2013-ж
11. ЖАМУнун ректорунун Ардак грамотасы 2012-ж
12. ЖАМУнун ректорунун III даражадагы диплому 2013-ж
13. Билим берүү жана илим министрлигинин Ардак грамотасы 2016-ж
14. Жалал-Абад областык профсоюз уюмунын Ардак грамотасы 2017-ж
15. «Даткайым» медалы Кыргыз Республикасынын Аялдар Конгресси 2018-жыл
16. Жалал-Абад облусунун губернаторунун Ардак грамотасы 2019-ж.
17. “НИМСИнин отличниги” медалы 2020
18. . Кыргыз Республикасынын Аялдар Конгрессинин Ардак грамотасы 2021

**10. Жеке сапаттары:** чынчыл, калыс, жоопкерчиликтүү,

**11. Илимий эмгектери:** 35тен ашык илимий жана окуу эмгектердин автору, анын ичинен 2 курсук лекциянын, 10 окуу методикалык колдонмоловор

**12.Байланыш телефондору:** +996225180368

**13. Жашаган жери:** Жалал-Абад шаары ст. Железнодорожная - 156

# **RESUME**

- 1.Full name:** **Zhumanalieva Maksudakan Bekievna**
- 2.Date of birth:** 03/18/1968
- 3. Place of birth:** Osh region, Uzgen district, Zerger village
- 4.Nationality:** Kyrgyz
- 5.Marital status:** Married with three children
- 6.Education:** Higher education, 1991 KSMI pediatric faculty postgraduate school  
ZHAGU 2008 2014 Defended her scientific degree "Doctor PhD of Medicine."
- 7.Knowledge of languages:** Kyrgyz, Russian
- 8.Work activity:** from 1991-1992, internship at RBSME from 1992-1998 Jalal-Abad regional Bureau of Forensic Medicine. From 1998-2001 deputy head Jalal-Abad OBSME since 2001 Jalal-Abad State University, Faculty of Medicine, Senior Lecturer Since 2006 Jalal-Abad Medical College, chief physician of the sanatorium dispensary "Altey". Since 2015, Jalal-Abad State University is the dean of the Faculty of Medicine.  
Since 2018, Central Asian International Medical University, head.  
Department of "Clinical Disciplines"
- 9.Rewards:**
1. Certificate of Honor from the Chairman of the OK Trade Union of Health Workers, 1995
  2. Certificate of Honor from the head of the regional health department 1999
  3. Certificate of Honor from the International Foundation "Meirim" 2004
  4. 11th degree diploma for the best scientific work "State Agency for Science and Intellectual Property under the Government of the Kyrgyz Republic" Kyrgyz Patent 2004
  5. Certificate of Honor from the head of scientific work at KSMA, 2004
  6. Diploma for the best report at an international conference. President of the Kyrgyz Asthma Center 2005
  7. Certificate of honor from the regional State Language Institute - 2006
  8. Honorary Gratitude of the Governor of Jalal-Abad Region 2011
  9. Diploma 1st degree department of culture of the city of Jalal-Abad 2012
  10. Excellent student of healthcare of the Kyrgyz Republic 2013
  11. Certificate of honor from the rector of ZHASU 2012

12. III degree diploma of the rector of ZHASU 2013
13. Certificate of honor from the Ministry of Education and Science 2016
14. Certificate of honor from the Jalal-Abad regional trade union 2017
15. Medal “Datkayim” Congress of Women of the Kyrgyz Republic 2018
16. Certificate of honor from the Governor of Jalal-Abad region 2019
17. Medal “Excellence in NIMSI” 2020
18. . Certificate of honor from the Congress of Women of the Kyrgyz Republic 2021

<b>10. Personal qualities:</b>	Honest, fair, responsible,
<b>11. Scientific work:</b>	Author of more than 35 scientific and educational works, of which 2 course lectures, 10 educational methodological manuals
<b>12. Contact numbers:</b>	+996225180368
<b>13. Place of residence:</b>	Jalal-Abad st. Zheleznodorozhnaya - 156